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Van:

Aan: 5.1.2i Functionele emailadressen

Ce:

Onderwerp: RE: vraag: hoog aantal opvragingen Professionele Samenvatting van de huisarts

Datum: donderdag 27 oktober 2022 11:23:00

Bijlagen: image005.0nag

Dag mevrouw (?)

Dank voor uw snelle antwoord.

1k begrijp dat het fijn is dat de PS beschikbaar is op de SEH. Het is goed dat de

zorgmedewerkers eerst toestemming vragen alvorens de PS op te vragen.
En ik begrijp ook dat er in de regio Twente een brede toestemmingsvraag wordt gesteld voor

het beschikbaar stellen van de PS.

Daarnaast doet het ziekenhuis mee met een project van het programma Met Spoed
Beschikbaar. Dus de ambulance vraagt de PS ook op.

Dat kunnen allemaal verklaringen zijn waarom de PS in Twente vaker wordt opgevraagd dan

elders.

Ik hoop dat het voldoende is voor de Autoriteit Persoonsgegevens (AP).
Als dat niet zo is, dan kom ik bij u terug.

Met vriendelijke groet,

m. 5.1.2e

Van: 5.1.2i Functionele emailadressen a zgt.nl>

Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 11:08

Aan: IEEEERECSN<MEKECE minvws.nl>
Onderwerp: RE: vraag: hoog aantal opvragingen Professionele Samenvatting van de huisarts

Urgentie: Hoog

geste [ENE
Uiteraard kan het niet de bedoeling zijn om PS van iedere patiént zonder zijn/haar
toestemming op te vragen. Om uw vragen zo goed te kunnen beantwoorden, heb ik een

gesprek gehad met een SEH-medewerker. Voor het opvragen van de PS vanuit de

spoedeisende hulp, is in 2020 een koppeling gerealiseerd ten tijden van Covid-19. Dit is

de SEH-viewer van VZVZ. De SEH-viewer is een toepassing waarmee tijdelijk,

gedurende de duur van de coronamaatregelen, op een SEH een (deel) van de PS kan

worden ingekeken. Het doel was om de informatiestroom- en daarmee de doorstroom op

de SEH - te verbeteren. Destijds was het volgende gecommuniceerd:

Bij welke patiénten mag de SEH-viewer worden gebruikt?
De Professionele samenvatting wordt niet opgevraagd voor de kleine trauma, en niet bij

patiénten waarbij een verwijzing via zorgdomein is gedaan. Wel bij overige patiénten,

waarbij eerst toestemming van de patiént moet worden verkregen (of veronderstelde

toestemming, bijvoorbeeld als patiént buiten bewustzijn is). Dit wordt geregistreerd bij

bevraging van het LSP door de doktersassistente:
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Haeft de patidnt tomtsmening gegeven om het hulsartiendorsier via LSP op te halen?

(

J

[v]
Nee. patiéntbuiten bewnatzii

[x]

Tot aan livegang HiX SC 6.3 werkte de Professionele samenvatting. Vervolgens is de

koppeling in mei 2022 weer geinstalleerd en vanaf dat moment is bovenstaande

werkwijze weer aangehouden. Dit verklaart waarom het aantal PS opvraging is

toegenomen. Bij het opvragen van de professionele samenvatting wordt

(veronderstelde) toestemming gevraagd en gegeven, ongeacht wel of geen

coronapatiénten . In de regio Twente wordt ook breder toestemming uitgevraagd.

De SEH ervaart de professionele samenvatting ook als een echte meerwaarde, vooral als

er geen verwijsbrief is, of de medicatie onduidelijk is. Volgens de richtlijn
gegevensuitwisseling acute zorg zou de professionele samenvatting ook meegestuurd
moeten worden in de verwijzing van HAP naar SEH:

HAP waarnemend huisarts verwijst naar SEH (HAP huisarts + SEH)

Na behandeling of aanvullend onderzock stuurt de waamemend huisarts van de HAP dit

bericht naar de SEH (zie fig. 1 nr. 15) als de patient naar de spoedeisende hulp wordt

verwezen

Persoonsgegevens patiént
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Medicatiegegevens (die op de HAP zijn toegediend)
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Echter, in het huidige verwijsbericht zit de professionele samenvatting niet in. Toch

bevat de professionele samenvatting essentiéle informatie voor de acute zorg. Dat

maakt dat het opvragen niet kan ontbreken. Topicus (software leverancier van VIPlive

(HAP) heeft dit probleem erkent, en zij gaan dit in Q4 toevoegen aan de verwijzing van

HAP naar SEH.

De ambulance vraagt ook de professionele samenvatting op in onze regio. Echter wordt

deze professionele samenvatting niet meegestuurd naar de SEH als de patiént daar naar

toe verwezen wordt. Hier ligt nog een punt voor doorontwikkeling. Ondanks de

toevoeging van de professionele samenvatting aan de verwijsbrief van de HAP blijft het

opvragen van de professionele samenvatting nodig: soms heeft de huisarts geen

verwijsbrief gestuurd, maar ook is de informatie van de huisarts essentieel bij
zelfverwijzers, 112 meldingen, etc.

Hopelijk heeft u hiermee voldoende antwoord op al uw vragen. Als er nog vragen zijn,
hoor ik het graag.

Met vriendelijke groet,
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Van: minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 25 oktober 2022 16:01

Aan 5.1.2i Functionele emailadressen @zgt.nl>

Onderwerp: vraag: hoog aantal opvragingen Professionele Samenvatting van de huisarts

Urgentie: Hoog

Geconstateerd is dat de ziekenhuisgroep Twente uitzonderlijk vaak de Professionele

Samenvatting (PS) opvraagt.
e Onze vraag is wat daarvan de oorzaak is?

Het is namelijk zo dat we vanuit het ministerie van VWS de Autoriteit Persoonsgegevens (AP)
regelmatig op de hoogte moeten brengen van signalen die kunnen duiden op het niet juist
gebruiken van de mogelijkheid om de PS van patiénten bij de huisarts op te vragen op de SEH

via het LSP (Landelijk Schakelpunt).
De AP gedoogt deze situatie, zolang de mogelijkheid er is dat het aantal coronabesmettingen
hard stijgt én de mogelijkheid dat dit leidt tot overbelasting van de zorg.

Wettelijk mag de PS namelijk niet via een elektronisch uitwisselingssysteem worden

opgevraagd, zonder voorafgaande toestemming van de patiént. (NB we zijn bezig om de wet

hierop aan te passen!)

Bij de controle op het aantal opvragingen van de Professionele Samenvatting (PS) van de

huisarts op de SEH’s was een plotselinge stijging te zien op de SEH's.

En dat terwijl het aantal Covid-19 besmettingen juist weer gedaald was.

Die stijging bleek op het conto te schrijven van het ziekenhuis in Twente.

Als bij uw ziekenhuis idd het aantal opvragingen van de PS is gestegen:

eo Kunt u ons vertellen wat de achtergrond is van die stijging van het opvragen van de PS?

Volgens mij doet u mee aan het programma Met Spoed Beschikbaar met de proef om via

de HAP naar de SEH door te verwijzen. Dat zou de oorzaak kunnen zijn?

eo Waar wij ook in geinteresseerd zijn is hoe er op uw SEH omgegaan wordt met het

opvragen van de PS bij de huisarts via het elektronisch uitwisselingssysteem?

Want hoewel het mogelijk is om de PS van iedere patiént zonder zijn/ haar toestemming op te

vragen, is het niet de bedoeling dat dit zomaar gebeurt.
De opvraging moet wel een relatie hebben met de verdenking op een Covid-19 besmetting.

* We horen graag snel hoe het zit, omdat we de AP dit moeten melden....

Met vriendelijke groet,
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Dit bericht (inclusief de bijlagen) kan vertrouwelijk zijn. Het is niet toegestaan om dit bericht,

geheel of gedeeltelijk, zonder toestemming te gebruiken of te verspreiden. Indien dit bericht niet

voor u is bestemd, wordt u verzocht de afzender van de onjuiste adressering op de hoogte te

stellen en het bericht direct te verwijderen. ZGT sluit elke aansprakelijkheid uit wanneer

informatie in deze e-mail niet correct, onvolledig of niet tijdig overkomt en wanneer schade

ontstaat ten gevolge van deze e-mail.


